
Referat af bestyrelsesmøde den 28. oktober afholdt hos Erik.
Deltagere: Hanne, Bjarne, Erik og Finn.

Datoen for næste ordinære generalforsamling bliver den 23. februar 2021, hvis det da bliver
muligt at holde noget.
Generalforsamlingen bliver med spisning.

Til generalforsamlingen kommer vi med tilbud på beskæring af poppeltræerne og på

beskæring af rønnetræerne. Der har været tvivl om, om rønnetraeerne kan tåle at blive
beskåret, men det kan de godt iflg. den gartner, der havde området med drivhuse før Jan.

Hanne og mig skal op til den nye beboer i nr. 34, og sige velkommen. De nye i nr. 36 skal
også have en velkomst, vi venter til, de er flyttet ind.

Med affaldsafhentningen går det nogenlunde, det er afhentning af papir, det kniber med. Vi
holder øje med det.
Vi kunne bruge en batteribeholder mere, jeg kontakter Jacob på kommunen.

Vi har ikke vaeret heldige med de nye rønnetraeer, vi har sat i det sydvestlige skel, 2 er gået
ud, vi køber nogen nye.

Vi vil købe en kantskærer til foråret, det skal være en, der også kan oprense mellemrum
mellem fliser.

Dei er konstateret, at der er nogen, der har smidt jord i grøften i det sydvestlige hjørne, det
en selvfølelig forbudt. Når vi betaler for at få gravet op i grøften, så skal man ikke bare fylde
jord i.

Der er nogen områder oppe ved søen, hvor græsset var krasset op, det vides ikke med
sikkerhed, hvad det skyldes.

Den 30. oktober 2020
Finn Kromann
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